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Enkelfråga från Socialdemokraterna till Kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau 

Fotbollstältet vid Nacka IP 
 

Nyligen fick kommunstyrelsen information om fotbollstältet eller övertryckstältet vid Nacka IP. Vid 
det mötet framförde socialdemokraterna som enda parti följande, vilket också fördes till protokollet: 

”Socialdemokraterna tycker att tältet ska tas ner under sommaren för att ge möjlighet till föreningen 
att bedriva bra verksamhet.” 

Våra farhågor verkar vara berättigade. Följande är en beskrivning från Ida Nordmark som spelar 
fotboll på Järla IF. 

”Spelade match i tältet på Nacka IP igår och det var varmt, kvavt och det gick 
inte att andas ordentligt. Vi tvingades pausa mitt under halvlekarna och i paus 
var vi många som var yra, hade ont i huvudet. Min kropp skakade för att jag 
inte fick nog med luft. Även de som var o tittade blev yra av att vara där inne. 
Det måste ju kunna göras något åt det här? Det handlar inte om att vi vill ha 
sol utan att det inte är hållbara förutsättningar för fotbollsspelande. Det är ju 
rent av farligt där inne just nu.” 

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är: 

• Vidhåller du fortfarande att det är ”tillfälliga kaffevagnar och tillfälliga läktare” det som 
moderaterna framförde som lösning, som ger Nackas ungdomar goda förutsättningar att 
spela fotboll, istället för att ta ner tältet under sommaren? 
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